



The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會
10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T. Hong Kong
香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路 10 咪半
電話 T: +852 2719 9682 傳真 F: +852 2358 1017 電郵 E: [hhyc@hhyc.org.hk](mailto:hhec@hhyc.org.hk)
www.hhyc.org.hk

NOTICE TO MEMBERS

THREE GIFTS from the Food and Beverage Committee

Inner Restaurant Renaming

After a naming competition in April, the present dining room "Inner Restaurant" will be given a brand new name. The new name is expected to bring a new sense of freshness and unity to our dining community, and there will soon be new F&B offerings to make this happen. The unveiling ceremony will take place at 7 pm on Friday 7 June 2024 in the Restaurant. Please come to attend the ceremony and meet our Commodore, Don, who will unveil a beautiful plaque with the new name ... and find out the lucky Member who won the competition and now has bragging rights to the new name.

HHYC's White Sand Ale

A historic event will also happen on Friday 7 June 2024 when our Club's first craft beer will be launched at the unveiling ceremony of the Inner Restaurant Renaming. Our F&B Committee members selected three beers from the Moonzen Brewery in Hong Kong. The three different samples were then brought to Hebe for tasting and selection by the Club's members on 15 March 2024. The name of the beer and the design label were also chosen by us. You will love this Pale Ale, "packed with a divine aromatic bouquet of floral and tropical hop notes followed by a crisp clean finish", and we hope it will make you feel even more at home at Hebe.

Signature Dishes

Good news to those who love good food. Six dishes from the present menu have been chosen by the F&B Committee after passing a strict assessment in terms of taste, quality and presentation. They are now designated as the Club's Signature Dishes and will appear in our upcoming new menu:

- Malaysian Satay
- Fish Pie
- Hainan Chicken Rice
- Spicy Bean Burger
- Kung Pao Bean Curd
- Butter Chicken

Our Committee is constantly trying to please the palate of our fellow members. Thank you for your attention and please stay tuned for more good news.

David Lam
Chair
Food and Beverage Committee



The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會
10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T. Hong Kong
香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路 10 咪半
電話 T: +852 2719 9682 傳真 F: +852 2358 1017 電郵 E: [hhyc@hhyc.org.hk](mailto:hhec@hhyc.org.hk)
www.hhyc.org.hk

尊貴的會員：

由餐飲委員會送出的三份禮物

會所內餐廳重新命名

繼 4 月份的命名比賽後，會所內餐廳終於有一個全新的名稱了。新名稱有望為餐廳顧客帶來新鮮感和凝聚力。餐廳很快就會有新的餐飲產品來幫助實現這一個目標。命名儀式將於 2024 年 6 月 7 日星期五晚上 7 時在餐廳舉行。屆時，會長 Don 將會為餐廳命名揭幕，同時揭曉贏取命名比賽的得獎會員姓名。歡迎大家出席並見證這個命名儀式。

白沙灣遊艇會的白沙艾爾啤酒

6 月 7 日星期五將會有另一個歷史盛事。當晚，本會將會在內餐廳命名儀式舉行同時推出首個手工啤酒。餐飲委員會從香港門神啤酒廠挑選了三款不同口味的啤酒，並於 2024 年 3 月 15 日晚給會員品嚐及挑選。啤酒的名稱和設計標籤也是我們精挑細選的。您們一定會喜歡這款愛爾淡啤酒。它是充滿花香和熱帶芳香，且帶清新餘韻的啤酒。我們希望它能讓您在白沙灣遊艇會有賓至如歸的感覺。

招牌菜

對於美食家來說，有一個好消息。餐飲委員會從餐牌中嚴格篩選（無論在口味、品質和外觀各方面都是最好的）以下六道菜作為本會的招牌菜列在新餐牌上：

- 馬來西亞沙爹
- 焗魚批
- 海南雞飯
- 辣豆漢堡包
- 宮保豆腐
- 印度咖喱雞肉

餐飲委員會感謝大家的支持。我們將致力為會員嚴選美酒佳餚。請密切留意更多好消息。

David Lam
餐飲委員會主席